

## 「『脆』手可得」大作戰 – 條款及細則

1. 「『脆』手可得」大作戰 (以下稱為「活動」) 的推廣期為 2026 年 1 月 31 日至 2 月 1 日、2 月 7 日至 8 日、2 月 14 至 15 日、2 月 17 至 22 日、2 月 28 日至 3 月 1 日及 3 月 7 日至 8 日 (共 16 日)。
2. 此活動於推廣期內每日中午 12 時至晚上 9 時開放，最後參與時間為晚上 8 時 50 分。每日名額有限，先到先得，額滿即止。
3. 參與活動費用為 HK\$50，參加者需於 30 秒內將 Calbee 迷你版產品放入指定索繩袋，並將袋口完全索緊，袋內的貨品方視為成功贏取。
4. 參與活動須遵從職員指示進行，並由職員負責計時；當職員示意停止時，參加者必須立即停止遊戲。
5. 參加者必先到東薈城名店倉二樓中庭的 Calbee 「金『薯』滿屋」快閃店付款，並登記成為 CLUB CG 準會員或出示電子會員卡，方可憑付款收據參加活動一次。有關收據會被蓋印以作核實。工作人員亦會為有關單據拍照以作核實之用。
6. 參加者需於付款當天參與活動，逾期將視為自動放棄參與資格。
7. 12 歲或以下之參加者須由一位 18 歲或以上的家長或法定監護人陪同。父母或法定監護人和 12 歲或以下的參加者將獲發一個索繩袋，並可共同參與遊戲。
8. 參加者參與本活動純屬自願性質，一切因本活動所構成或引致之爭議、責任、損失、損害、受傷、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司無須就此承擔任何法律責任或賠償。
9. 太古地產管理有限公司並非產品的供應商，所有有關產品之品質，太古地產管理有限公司概不負責。有關產品之品質的查詢，請直接聯絡有關供應商。
10. 參加者須自行保管其個人財物，太古地產管理有限公司無須為參加者之財物損壞或損失負責。
11. 參加此活動代表參加者明白、接受及願意遵守是次推廣之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留權利立即取消其參與活動之權利。
12. 個人資料收集只供作確認登記、入場及資料核實用途，太古地產管理有限公司亦會根據其隱私政策，確保所有資料絕對保密。

13. 參加者須確保所有提供資料均為真實、完整及正確。如有不實資料，太古地產管理有限公司有權取消其參加資格而無須事先通知。
14. 太古地產管理有限公司有權更改優惠、條款及細則而毋須另行通知。
15. 本條款及細則之中、英文版如有任何差別，一概以英文版為準。
16. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司將保留最終決定權。

### **'Crispy Grab Challenge' – Terms & Conditions**

1. The 'Crispy Grab Challenge' (the "activity") will run on January 31 to February 1, February 7 to 8, February 14 to 15, February 17 to 22, February 28 to March 1, and March 7 to 8, 2026 (a total of 16 days).
2. The activity will start daily during the promotion period from 12nn to 9pm. The last participation time is 8:50 pm. Daily quotas are limited and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
3. The participation fee is HK\$50. Participants must place Calbee mini products into the designated drawstring bag within 30 seconds and fully tighten the bag. Only items inside the fully tightened bag will be considered successfully won.
4. Participants must follow staff instructions. Timing will be managed by staff, and participants must stop immediately when signaled by staff.
5. To join the activity, please make payment at the Calbee 'Golden Potato House' pop-up store located at the Atrium on L2, Citygate Outlets, and register as a CLUB CG pre-member or show your e-membership card to participate in the 'Crispy Grab Challenge'! Each payment receipt entitles the participant to one game entry. The receipt will be stamped for verification, and staff will also take a photo of the receipt for record purposes.
6. Participants must join the activity on the same day of payment. Late participation will be deemed as forfeiture.
7. Participants aged 12 or below must be accompanied by a parent or legal guardian aged 18 or above. One drawstring bag will be provided for the parent/guardian and the child to participate together.
8. Participants joining this activity are voluntary, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any disputes, liabilities, loss, damage, injuries, claim or cost arising from or caused by this promotion.
9. Swire Properties Management Limited is not a supplier of the products and shall not be responsible for any matters relating to the quality of the products. Any enquiry in relation to the quality of the products shall be directed to the relevant supplier.
10. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited is not liable for any loss of or damage to participants' belongings.
11. Participants joining this activity represent the participant's understanding, acceptance, and willingness to comply with the terms and conditions of the promotion. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the sole right to immediately cancel the participant's entitlement to participation.
12. Personal information collected will only be used for registration confirmation, admission, and verification purposes. All personal information will be kept highly confidential and handled in accordance with our Privacy Policy.
13. Participants are responsible for ensuring that the information they provide is true, complete, and accurate. Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify any participant without prior notice due to inaccurate or incomplete information.

14. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend any Terms and Conditions of this promotion without prior notice.
15. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
16. Should any disputes arise, the decision of Swire Properties Management Limited shall be final.